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Fall Colors in Algonquin Park 
(Maple Leaf - Fall Foliage) 

One Day Tour 
 

We leave Ottawa for Algonquin Provincial Park at 7:00 in the morning. The park has more 

than 1,000 large and small lakes, 100 species of birds and 1,000 species of plants and wild 

animals. Around 10:00 AM, we will start our tour by visiting Algonquin Park’s Logging 

Museum. A theater film will show you the life at an early Canadian logging camp and provide 

a historical look at various types of logging activities. Along with a nice trail some artifacts and 

equipments are used to recount logging from 1830s to the present. At noon, we will have a nice 

and easy to walk trail at Spruce Bog boardwalk, which contains several boardwalk sections in 

the one mile moderately trafficked loop trail. We have our lunch break at the Algonquin 

Visitors Centre, which provides park information and introduces visitors to the park’s history 

through exhibits, dioramas and theater presentations. There, you can have panoramic view of 

the landscape: hundreds of square miles of the park magnificent scenery and the beauty of 

maple leaf. We then continue our tour at 14:30. We will have one hour for a hiking trail at Peck 

Lake trail, which allows you to have a leisurely walk to a stunning lookout, and to explore the 

forest, lakes, and evergreen shores. At 16:30 we will leave the park and arrive in Ottawa 

around 20：00. 

 

Special Offers: $  Canadian dollars  

Departure Time: 7:00 AM  

Departure Place: 670 Bronson Ave. parking lots of MacDonald’s  

                                                                   

                                                                   

Costs include: bus tour, itinerary of the travel program designated.  

Costs do not include: attractions tickets, meals, drivers and tour guides tip $10 per person, 

personal travel insurance. 

MidEarth Travel reserves the right to cancel or amend the schedule when necessary  
 

 

Midearth Travel Inc. 

www.midearth.ca 

613 236 2323, 613 236 5226 

79.00
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阿崗昆公園賞楓一日遊 

 

早上 7:00 出發，前往阿岡昆省立公園(Algonquin Park)觀楓。園內有超過 1000 個大

小湖泊，100 種鳥類和 1000 種植物以及野生動物。我們將首先參觀亞岡昆伐木博物

館(Logging Museum)，通過看壹個小電影了解當年伐木墾荒者的生活，隨後走壹個

位於博物館的後面的 1.3 公裏的小徑，小徑沿途展品真實地再現阿岡昆從 1830 到現

在的伐木歷史。在中午午餐之前我們有機會走壹個 1.5 公裏的浮木橋雲杉小徑

（Spruce Bog boardwalk），這個環形小徑由幾部分木板道構成，可近距離的觀賞典

型的北部雲杉及各種花草鳥雀。午餐可在阿岡昆服務中心進行，那裏有壹個位置絕

佳的觀景臺，數百公裏面積的阿岡昆壯麗風景盡收眼底。在此中心還可觀賞阿崗昆

動植物歷史及生態介紹電影。下午 2 點半左右遊覽亞岡昆湖泊，也可選擇 3 公裏左

右的山路遠足，讓您壹賭群山環抱之美景，懸崖峭壁，湖光山色，美不勝收。於 4

點半左右離開公園，晚上 8點左右抵達渥太華。 

特別優惠： 加幣  

出發時間地點:早 ，670 Bronson Avenue, Ottawa, ON K1S 4E9 (麥當勞停車場) 
                                                                   

費用包括： 旅遊巴士、行程所指定的旅遊節目 

費用不包括：膳食，司機和導遊小費$10，各項旅遊保險  

特別情況下中環旅遊保留取消或更改行程的權利 

 

 

 

中環旅遊 
www.midearth.ca 

Tel: 613 236 2323, 613 236 5226 

$79

7:00


